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College van Burgemeester en Wethouders van de gemeente Huizen 

 

Huizen, 1 september 2022 

Betreft: Commissievragen ‘Strand Zomerkade’ 

 

Geacht college, 

Er ligt een zonovergoten zomer achter ons. Veel mensen hebben voor het eerst of opnieuw kennis 

kunnen maken met het vernieuwde strand van de Zomerkade. De omgeving ziet er mooi uit en is 

sterk verbeterd. Toch is het nog niet allemaal optimaal en is er zeker ruimte voor verbetering. 

Op 11 juni 2022 stelden wij u eerder schriftelijke vragen over de op het strand gerealiseerde drie 

gebouwtjes. Nu enkele maanden later merken wij dat er in toenemende mate problemen ontstaan 

(Foto 1). Hierin zien wij een bevestiging van onze constatering dat de kwaliteit en uitvoering van de 

gekozen materialen niet optimaal zijn. Lijken toch echt eerder geschikt voor een meerdaags 

evenement dan voor jarenlang gebruik in weer en wind aan ons strand. Ook begrijpen wij dat een of 

meerdere van de gebouwtjes nog niet op een definitieve plek staan. Wij zijn benieuwd naar een 

evaluatie met de gebruikers en of verplaatsing en herinrichting al in de begroting zijn opgenomen. 

De afgelopen maanden waren er zorgen rond de steiger waarbij mensen zich hebben verwond. Goed 

dat daarop snel werd gereageerd en maatregelen werden getroffen. Ook werd regelmatig door 

bezoekers puin en glas in het zand aangetroffen en was de kustlijn niet steeds vrij van fonteinkruid 

(Foto 2). Wij hebben zelf geconstateerd dat er een keer door de gemeente werd gezeefd en ook dat 

de kustlijn vrij van fonteinkruid was gemaakt. Wij vragen ons wel af of dat afdoende is. 

De diepe zwemkuil met steiger heeft wel lijnen met ballen, maar geen verbodsborden. Hierdoor 

varen nu toch regelmatig bootjes richting de steiger(Foto 4). Een situatie die vanuit 

veiligheidsoogpunt eigenlijk onwenselijk is. Wij vragen ons verder af waar het materiaal dat na het 

uitdiepen van de verdiepte zwemkuil vrijkwam naartoe is afgevoerd. Wij ontvingen berichten dat 

surfers ‘vastliepen’ op plekken waar zij dat niet hadden verwacht. Met meer wind zullen meer surfers 

in dit gebied gaan surfen en hierdoor zouden gevaarlijke situaties kunnen ontstaan. 

De 3 toiletten in het gebouwtje aan het strand zijn zo kort na ingebruikname nu al weken niet meer 

in gebruik. De alternatieve locatie is niet duidelijk aangegeven, daardoor lastig te vinden en is op 

aanzienlijke afstand gelegen. Deze toiletten liggen niet zozeer achter de surfclub zoals gesuggereerd, 

maar eerder verderop bij de skatebaan (Foto 5). Pas na een zoektocht en navragen vond ik deze zelf. 

Iemand met ‘hoge nood’ zal het zo niet droog houden. Voor mensen met een beperking is het 

helemaal een hindernisbaan. Bijzonder is ook dat wij verwachten dat mensen die met de auto 

komen, parkeren op het veld achter de surfclub of bij de skatebaan, deze mensen lopen eerst bepakt 

en bezakt naar het strand en moeten om te toiletteren de hele afstand nogmaals overbruggen. Heen 

en weer dus… en nog een keer. 



2 

De parkeervoorzieningen voor mensen met een beperking aan het begin van het strand maken dat 

mensen die verderop op het strand willen zitten ver moeten lopen. De enorme fietsparkeerplaats ter 

hoogte van het smalste gedeelte van het strand, waar zo’n 20 auto-parkeerplaatsen aan opgeofferd 

zijn, wordt relatief weinig gebruikt constateren wij. Het gros van de fietsers parkeert zijn/haar fiets zo 

dicht mogelijk bij de plek waar hij/zij de dag op het strand gaat doorbrengen en laat die enorme fiets-

Park gewoon links liggen. Theorie en praktijk liggen wat dat betreft ver uit elkaar. Een praktische 

oplossing voor de parkeerproblemen in deze omgeving is wat ons betreft gewenst. Zelf heb ik 

geconstateerd dat veel bezoekers die met de auto komen gewoon langs de Zomerkade parkeren. 

Zoekverkeer en overlast voor buurtbewoners is hiervan het gevolg. 

Bij de gecreëerde fiets-Park aan het begin van het strand begint een ‘weg’ (Foto 3) richting 

gebouwtjes en volleybal veld die met paaltjes is afgesloten. Onduidelijk is wie de sleutel hiervan 

heeft. Dat zou helder moeten zijn om toegang van hulpdiensten snel en goed mogelijk te maken. Ook 

is door het ontbreken van borden nu onduidelijk welk verkeer hier daadwerkelijk is toegestaan. Er 

rijden nu brommers, motoren en zelfs quads.  

Eerder stonden op en langs het strand borden dat honden alleen buiten het seizoen op het strand 

waren toegestaan. Deze borden zijn helaas nog niet terug geplaatst. Overigens missen wij ook 

borden die aangeven dat het strand een rookvrije zone is. Dit laatste zouden wij een mooi signaal 

vinden. 

 

Foto’s hebben wij ter illustratie bijgevoegd. 

 

Naar aanleiding hiervan hebben wij de volgende vragen: 

1. Kunt u aangeven hoe u de kwaliteit van de gebouwtjes na één seizoen beoordeeld en 

wanneer het gebruik met de gebruikers wordt geëvalueerd? 

2. Wanneer zullen de gebouwtjes hun definitieve plek krijgen? Wat zijn globaal de kosten van 

eventuele verplaatsing/herinrichting en zijn deze opgenomen in de begroting? 

3. Hoe vaak is het zand van het strand dit seizoen gezeefd en wat leverde het zeven globaal aan 

afval op? Waar komen naar uw mening de gevonden brokken steen en glasscherven 

vandaan? 

4. Wat is de frequentie voor het reinigen van de kustlijn van fonteinkruid en is dat naar uw 

mening voldoende?  

5. Is het mogelijk verbodsborden voor boten te plaatsen langs de lijnen van de verdiepte 

zwemkuil? 

6. Waar is de grond van de uitgediepte zwemkuil exact naartoe afgevoerd? Is grond in 

ondiepere gedeelten die door o.a. surfers worden gebruikt (tijdelijk) achtergebleven en 

waarom zijn daar dan geen borden bijgeplaatst? 

7. Waarom zijn de toiletten al zo lang buiten gebruik en wat is daarvan de oorzaak? Bent u van 

mening dat de toiletten bij de skatebaan een passend alternatief zijn? Wie maakt deze 

schoon en hoe vaak gebeurt dat? 
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8. Zijn er naar uw mening voldoende parkeerplekken bij het strand voor auto’s van mensen met 

een beperking en zijn deze juist gesitueerd? 

9. Hoe beoordeelt u het gebruik van de gerealiseerde fiets-Park? Is het niet mogelijk hier weer- 

eventueel tijdelijke- parkeerplaatsen voor auto’s aan te leggen en aansluitend bij de 

dagelijkse praktijk elders fietsenrekken te plaatsen? 

10. Wie heeft een sleutel van de paaltjes die de weg voorbij de fiets-Park - richting de 

volleybalvelden - afsluiten? Welk verkeer is daar toe gestaan? 

11. Kunt u aangeven wanneer de borden dat honden tijdens het seizoen niet op het strand 

mogen worden geplaatst? Is het mogelijk van het strand een rookvrije zone te maken? 

Ik zou mondelinge beantwoording in de komende commissie Fysiek Domein zeer op prijs stellen 

Met vriendelijke groeten, 

 
 
Rob Bource   
SGP Huizen  
 
 
 
Bijlagen: 5 Foto collages 
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Foto 1: Toiletten buiten gebruik, geniete wand vlaggenstok wijkt, hang- en sluitwerk hangt erbij, 
wijkende geniete wand toilet 
 



5 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Foto 2: Fonteinkruid langs kustlijn, steenbrokken in zand , glasscherven verzameling 
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Foto 3: Toegang fiets-Park weg voorzien van paaltjes, dezelfde weg richting  gebouwtjes, deze weg 
langs strand richting volleybalveld 
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Foto 4: Verdiepte zwemkuil met lijn met ballen(inzet verbodsbord bij vergelijkbare situatie 

elders in Nederland) 



8 

 
 

Foto 5: Verwijzing naar alternatieve toiletten, 3 alternatieve toiletten nabij 

skatebaan 


